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Ministrul Muncii analizeaza eliminarea taloanelor de pensie

Ministrul Muncii, Marius Budai, a declarat duminica, la Antena 3, ca analizeaza eliminarea taloanelor de

pensie, adaugând ca acest lucru va fi posibil numai dupa integrarea sistemului informatic si dupa ce mai

"debirocratizam un pic". 

"Este o discutie în sensul acesta, dar mai trebuie sa dureze un pic pâna integram acel sistem informatic si pâna mai

debirocratizam un pic, ca sa nu-i mai cerem pensionarului cuponul la fiecare chestiune si atunci cu siguranta vom

ajunge sa eliminam aceste cupoane în timp. Înca mai avem oameni în vârsta, de la tara, care vor aceste cupoane", a

precizat Budai.

Întrebat de un ascultator daca se va emite o noua decizie de pensionare odata cu majorarea punctului de pensie,

ministrul a precizat ca nu se vor face acele cheltuieli pentru emiterea unei noi decizii, dar drepturile pensionarilor

dupa aceasta majorare se vor achita începând cu data de 1 septembrie.

"Daca ne referim strict la majorarea punctului de pensie nu vom emite o noua decizie de trimis acasa, nu vom mai

face acele cheltuieli. Drepturile se achita începând cu data de 1 septembrie. Daca vorbim de aceasta majorare, toti

pensionarii vor primi începând cu luna aceasta noua valoare a pensiei, pentru ca pensiile se platesc luna de luna, nu

se platesc ca la salariu luna urmatoare pentru luna anterioara", a raspuns Budai.

În ceea ce priveste recalcularea pensiilor pentru cei care au lucrat în grupe speciale de munca, Budai a anuntat ca

înca se lucreaza la aceste date, iar numarul celor care sunt în aceasta categorie se ridica la 63.000.

"S-a trecut în legislatie cifra de aproximativ 100.000 de astfel de pensionari, pentru ca trebuia sa facem o estimare

economica, dar acum vazând si facând nu vom atinge aceasta cifra 100.000. Suntem la 63.000 si înca lucram la

aceste date", a precizat Marius Budai.
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